
TESTIRANJE NA
ŽIVALIH 

Bolezni, ki so v živali vstavljene umetno, da bi z njihovo pomočjo

našli zdravilo za človeške bolezni niso nikdar identitčne

človeškim boleznim, kar pomeni, da so v smislu raziskav skoraj

brezsmiselne. 

ZAKAJ JE TESTIRANJE

NA ŽIVALIH

NEPOTREBNO? 

Živali so v teh laboratorijih mučene

na grozljive načine in še huje,

živalim je odvzeta svoboda in

možnost normalnega življenja v

naravi ali pri družini.

miši, podgan, hrčkov, rib, psov, mačk,

zajcev, rib, ... je vsako leto v ZDA ubitih v

namen testiranja.

 23 M

97%
živali v laboratorijih pogine.

"Zdravilo za raka na miših so odkrili že

desetletja nazaj pa še vedno ne deluje

za ljudi" - Dr. Richard Klausner 

Povprečno raziskave za odkritje novih zdravil trajajo 14 let, so v 95 %

neuspešne in stanejo okoli 1 milijardo ameriških dolarjev.

KAJ LAHKO NAREDIMO MI?

Donirajmo ustanovam, ki se borijo proti

testiranju na živalih. Kupujmo gospodinjske, kozmetične in

tekstilne izdelke podjetij, ki na živalih

ne testirajo. 

Pogovarjajmo se, izobražujmo sebe in

druge! 
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